
Referat for 

Bestyrelsesmøde i Socialdemokratiets partiforening, Aalborg Vest 

Tid: tirsdag d. 19.11. kl. 17.45.- 20.30 BEMÆRK TIDSPUNKT. Der bliver serveret en 
sandwich. 

Sted: Haraldslund mødelokale 3. 

Deltagere: 
Fra bestyrelsen: Jens, Lene, Henrik, Hans Erik, Jørgen, Christoffer, Benny. 
Tillidsvalgte: Jimmi, Monika, LIva,Lisbeth. 
Øvrige deltagere: Keld, Gylla. 

Afbud: Malene. 

Dagsorden Referat Beslutning 

1. Valg af:

-dirigent

-referent

Lene 

Keld 

Lene. 

Keld. 

2. Godkendelse af

dagsorden

Der er ikke kommet rettelser / godkendt. Godkendt. 

3. Godkendelse af

referat

4. Orientering fra:

-formanden

-kasserer

Referat fra Fællesledelsesmøde er udsendt. 

Nye medlemmer, udmeldelser mv. 

Nyt medlem deltog. 

 Gylla Brandborg budt 

velkommen og 

præsenterede sig. 

Vest ser positivt på 
ansøgning om beløb Kr 
20.000, til kvindeaktivi-
teter. Afventer fortsat 
på opdateret ansøgning 
fra fællesledelsen. 
Mette kommer på Ny-
torv  lørdag kl 11-13. 
alle opfordres til at 
møde op. 
Lasse deltager i et 
kommende bestyrel-
sesmøde. 

116 medlemmer. 

4 udmeldte 2 indmeldte. 

Vest har fået doneret en 



-bestyrelsesmedlemmer

Ekstraordinært 

repræsentantskabsmøderegionen. 

bronze platte af den 

første regering. 

opbevares hos Jens. 

Jens skriver historien, 

som  udsendes  sammen 

med referatet. 

Tvist med arbejdernes 

Landsbank vedr. gebyr, 

jens  arbejder på at løse 

den. 

Jørgen Pyndt arbejder på 

en bog om borgmestre 

igennem 100 år i Aalborg 

Lisbeth fortalte om sin 

beslutning, stor respekt 

og kæmpe tak for 

indsatsen. 

deltager i 

generalforsamlingen hvor 

vi siger pænt TAK. 

Eks Regions 

repræsentantskabsmøde 

 Afholdt, med 

præsentation af de 2 

kandidater. 

9 medlemmer modtager 

ikke digital post og Lene 

koordinerer at de får 

brevstemmer ud. 

Denne fremgangsmåde er 

Uholdbar  og Usikker 

fremadrettet og tages på 

næste Regionsmøde. 

5. Orientering fra

tillidsvalgte:
-byrådsmedlem
-regionsrådsmedlem
-folketingskandidat

Præsentation af kandidaternes emner. 
Jimmi: 
- Støtte til veteraner og psykisk sårbare.
- Mental sundhed og stærke fællesskaber.
- Bevarelse og styrkelse af små lokalsamfund.
- Økonomisk sikkerhed og social lighed.
- Forbedring af ældreplejen.
Der er ikke modtaget noget fra Monika samt

Liva.

Kandidaterne 

præsenterede deres 

mærkesager. 

de fremsendes skriftligt til 

Lene og kommer ud med 

nyhedsbrevet ligesom 

henvisning til sociale 

medier kan oprettes. 

Vigtigt at der forventnings 

afstemmes kandidater og 

"mentor" imellem. 

Hans Erik - Liva 

Jimmi - Jens 

Monika - Henrik. 

Anden vigtighed er at 

kandidaterne sætter sig 

ind i de problematikker 

vestbyen indeholder. 

Jens spørger Asbjørn 

efter Lasses  talepapir 

vedr. Vestbyen. 



Der tages stilling til 

kontinuerligt møde form 

kandidaterne og 

bestyrelsen / " mentorer" 

imellem på næste møde. 

Alle 3 kandidater deltager 

i de 4 forløb på kandidat 

skolen. 

Der er kr 50.000 til deling 

mellem kandidaterne 

hvoraf nogle af pengene 

skal bruges til fælles 

aktiviteter. 

Budget udarbejdes af jens 

til næste 

bestyrelsesmøde. 

Punktet vedr. økonomi 

SKAL afklares og  

færdiggøres på næste 

bestyrelsesmøde. 

6. Orientering fra

Aktivitetsudvalg

7. Byrådsvalg 2025 Drøftelse og vedtagelse af drejebog Kommu-
nalvalg 
2025. 

Kandidaternes forventninger til bestyrelsen. 

 Endelig godkendelse af 

Lisbets valg drejebog  

SKAL afklares og  

færdiggøres på næste 

bestyrelsesmøde. 

 kandidaterne kommer 

med udspil på næste 

bestyrelsesmøde. 

8. EVT Fastsættelse af dato for afholdelse af 
generalforsamling 2025. 
Mødedatoer forår 2025. 

Det glade valg akt. udvalg 

jens Henrik Keld 

22 marts 2025kl 10-14 

Lørdag d 7 december kl 

10-14 ved Kvickly 

vestbyen. Gløg og glade 

jul til borgerne. 

Forventning til, at alle 

kandidaterne indretter sig 

ved de opstillede borde 

med roll up og flyers så 

hver især kan tale med 

borgeren i ro og fred. 

Ligesom resten der 

deltager vil få opgaver ift 

serviceringen dette 

komme skriftligt r ca 

næste weekend.  Efter 

møde i det glade udvalg.. 



Det glade udvalg sørger 

for at alt er klart kl 10 

mens det forventes at 

ALLE  deltager i 

nedtagningen og 

aflevering af div udstyr. 

Der påtænkes 2-3 

arrangementer mere i 

Vestbyen og ved 

skipperen inde for de 

næste måneder . 

Benny  har velvilligt 

udlånt div udstyr.....TAK. 

Referent: 

Keld Jørgensen
20. november 2024  




